
GRUNDEJERFORENINGEN	HVORUP	KLIT

Generalforsamling		10.	Juni	2019	–	referat

1.Valg	af	dirigent

Poul	Olesen	blev	valgt.

2.Bestyrelsens	beretning	v/formand	Peter	Møller

Siden	sidste	generalforsamling	er	vores	medlemstal	154.

Medlemmerne	er	al:d	velkomne	:l	at	henvende	sig	:l	bestyrelsen,	hvis	der	opstår	udfordringer	af	forskellig
art,	så	skal	vi	forsøge	at	hjælpe	med	vejledning	og	oplysning	om,	hvor	man	kan	henvende	sig	i	givne
situa:oner.

Bestyrelsen	kons:tuerede	sig	eEer	sidste	generalforsamling	således:	formand	Peter	Møller,	næsGormand
og	hjemmesidevedligeholder	Bodil	Mark,	kasserer	Peter	Erik	Jensen,	vejudvalg	Pouli	Madsen,	sekretær
Lene	Frost	og	suppleant	Karin	Borup.		

Beretningen	tog	derudover	udgangspunkt	i	de	aMoldte	bestyrelsesmøder,	hvor	emnerne	har	været:

- Stofa	Fibernet	blev	indlagt	fra	eEeråret	i	de	:lmeldte	husstande	-	og	set	fra	bestyrelsens	side	er	der
stor	:lfredshed	med,	at	der	endelig	er	en	god	og	sikker	internetdækning.

- Vedligeholdelse	af	vejene	–	bestyrelsen	kan	konstatere,	at	vejene	fortsat	vedligeholdes	vel.		I
vejudvalget,	der	er	fælles	for	fem	grundejerforeninger	–	arbejdes	der	med	opsætning	af
has:ghedsskilte	og	bump	på	hhv.	Alvildavej	og	Alexandravej.

- Medlemskartoteket	forsøger	bestyrelsen	på	bedste	vis	at	ajourføre,	men	det	kræver,	at	der
:lflyder	informa:on	om	ejerændringer	:l	bestyrelsen.

- Formandsmøde	med	sommerhusgrundejerforeninger	i	Jammerbugt	kommune	d.	29.	maj	2019		–
emnerne	på	deTe	års	møde	var	kystsikring/klima:lpasning,	orientering	fra	poli:et	om
indbrud/sikring	samt	en	2020	EU/Na:onalplan	for	sortering	af	affald.	Referatet	fra	mødet	vil	blive
lagt	på	hjemmesiden,	når	det	foreligger.

- Henvendelse	fra	medlemmer	–	bestyrelsen	er	blevet	gjort	bekendt	med	2	indbrud	i
udhuse….begge	på	Alvildavej.	Ellers	har	der	været	forsk.	henvendelser,	som	er	henvist	:l
vejudvalget.	

Beretningen	blev	vedtaget!



3.Fremlæggelse	af	revideret	regnskab

Regnskabet	blev	gennemgået	og	vedtaget	uden	bemærkninger.

4.Fastlæggelse	af	konTngent

Kon:ngent	forblev	uændret	–	kr.	75	årligt.

5.Indkomne	forslag

Bestyrelsen	har	modtaget	forslag	om	has:ghedsbegrænsning	på	Redningsvejen	Nord	-	og	om	at
skiltning	ved	salg	af	huse	placeres	mere	diskret.	Begge	forslag	vil	blive	behandlet	af	vejudvalget,
idet	begge	forslag	henhører	under	vejudvalgets	kompetence.

6.Valg	Tl	bestyrelsen

Peter	Møller	og	Lene	Frost	var	på	valg.	Begge	modtog	genvalg.

7.Valg	af	to	revisorer

Lars	Stenholt	og	Henrik	Tillebeck	blev	genvalgt.

8.	Evt.

- Der	blev	s:llet	spm.	:l	Stofas	reetablering	af	veje	eEer	fibernetgravninger.	Bestyrelsen	har	:dl.
reTet	henv.	vedr.	CharloTevej	og	Almavej	og	gør	nu	igen	et	nyt	forsøg.

- Der	forespørges,	om	bestyrelsen	er	bekendt	med,	om	Jammerbugt	kommune	har	ændret	holdning
iE.	spildevandskloakering.	Det	har	kommunen	ikke!

- Grundvandet	står	p.t.	meget	højt	på	især	Alvildavej	og	ved	nybyggeri	på	Astavej	–	deTe	blev	nævnt
i	flere	sammenhænge

- En	grundejer	nævnte,	at	prisen	for	skorstensfejning	er	ude	af	propor:on	med	:dsforbruget.

Lene	Frost	–	referent

Bilag:

1. Formandens	beretning

2. Regnskab	for	1.4.2018	-	31.03.2019


